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Vragen van het lid Van Dekken (PvdA) aan de Minister en Staatssecretaris 
van Veiligheid en Justitie over de aanpak van matchfixing in het tennis 
(ingezonden 18 januari 2017). 

Vraag 1
Kent het bericht «Bestrijding matchfixing in tennis onvoldoende»?1 

Vraag 2
Deelt u de mening van de directeur dienstverlening van de Koninklijke 
Nederlandse Lawn Tennis Bond (KNLTB) dat het «nationaal platform 
matchfixing» „als middel om matchfixing adequaat te bestrijden [...] niet 
afdoende» is? Zo ja, welke gevolgen verbindt u aan die conclusie? Zo nee, 
waarom niet? Wat doet het platform concreet tegen matchfixing en waaruit 
blijkt dat wat het platform doet wel adequaat is? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het Openbaar Ministerie (OM) zich actiever zou 
moeten bezighouden met de bestrijding van matchfixing omdat het tucht-
recht van de bond niet volstaat bij de aanpak van goksyndicaten? Zo ja, 
waarom en kunt u hierover in gesprek gaan met het OM? Zo nee, waarom 
deelt u die mening niet? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat het risico op omkoping vooral bij de Future-
toernooien, het derde profniveau, bestaat? Zo ja, waarom deelt u die mening 
en deelt u dan ook het pleidooi van de KNLTB om het gokken op dergelijke 
toernooien te verbieden? Zo nee, waarom niet?

1 https://www.nrc.nl/nieuws/2017/01/16/bestrijding-matchfixing-in-tennis-onvoldoende-6236196-
a1541488
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